
 

Zápisnica 

zo stretnutia občanov mestskej časti Nebojsa s poslancami a zástupcami                    

MsÚ Galanta, zo dňa 16.01.2023 

 

Prítomní: v prílohe prezenčnej listiny  

 Stretnutie s občanmi bolo zvolané pozvánkou MsÚ Galanta, ako prvé v tomto 

volebnom období s nasledovným programom: 

PROGRAM: 

1. Privítanie a predstavenie novozvolených poslancov za VO č. 3 

2. Zhodnotenie činnosti OV za predošlé obdobie 

3. Voľba členov a predsedu OV  

4. Diskusia 

Bod č. 1 – Privítanie  

Ľudovít Gašparovič – predseda VMČ Nebojsa  

- privítal a predstavil zástupcov MsÚ v Galante Mgr. Petra Koleka - primátora, 

Petra Závodského  ako viceprimátora, Ing. Jána Poľakovského ako prednostu 

MsÚ a vedúce oddelení MsÚ Mgr. Zuzanu Morovičovú a Mgr. Adrianu 

Molnáriovú. Ďalej privítal a predstavil novozvolených poslancov MsZ za                     

VO č. 3 menovite PhDr. Martu Vajdovú, JUDr. Denisu Očenášovú a Miroslava 

Štibrániho  

- v úvode prítomných oboznámil, za akým účelom bolo dnešné stretnutie zvolané 

Mgr. Peter Kolek - primátor 

- prihovoril sa občanom a zároveň poďakoval za hlasy získané počas volieb 

a prejavenú dôveru   

Bod č. 2 - Zhodnotenie činnosti OV za predošlé volebné obdobie 

Ľudovít Gašparovič – predseda VMČ 

- zhodnotil prácu občianskeho výboru za rok 2022, poďakoval členom a občanom 

mestskej časti a hlavne členom Denného centra M. Dočolomanského za veľmi 

dobrú a aktívnu prácu. Ďalej poďakoval za dobrú spoluprácu mestu Galanta, 

Technickým službám mesta Galanta a taktiež poslancom. 

- zo strany mesta boli minimálne  akceptované a zohľadnené požiadavky obce 

do návrhov rozpočtov na jednotlivé roky v predošlom volebnom období r. 2018 

– 2022 napr. oprava komunikácie, oprava kaplnky, oprava chodníkov etapovite 

a pod., s odôvodnením na nedostatok finančných prostriedkov     

Peter Závodský – viceprimátor 

- zareagoval ako predseda finančnej komisie, do finančnej komisie neboli predložené  

požiadavky za jednotlivé občianske výbory, takže neviem sa k tomu vyjadriť. 

K prerokovaniu nám bol predložený už súhrnný návrh rozpočtu za celé mesto. Budeme 



 

sa musieť s tým zaoberať. Preto v krátkej dobe zvoláme spoločné rokovanie zástupcov 

VMČ Nebojsa, Hody, Javorinka.  

Bod č. 3 - Voľba členov a predsedu OV  

Mgr. Zuzana Morovičová – vedúca OVVS 

- oboznámila občanov o spôsobe voľby členov a predsedu OV 

- prečítala Zásady činnosti výborov mestských častí 

- nakoľko VMČ na MsÚ nepredložil návrh na zloženie výboru, požiadala 

prítomných občanov, ktorí majú záujem pracovať vo výbore, aby sa prihlásili  

- vo VMČ Nebojsa prejavila záujem pracovať poslankyňa JUDr. Denisa 

Očenášová 

 zoznam občanov, ktorí prejavili vo výbore pracovať menovite: 

1. Mgr. Andrej Tábori 

2. Anton Popluhár 

3. Matúš Kozmér 

4. Jana Klimovská 

5. Katarína Suchopová 

6. Ingrid Bancziová 

7. Ekaterina Kupčoková 

 priebeh aktu volieb 

 sčítanie hlasov (komisia v zložení: PhDr. Marta Vajdová, Peter Závodský,   Ing. 

Ján Poľakovský, p. Ľudovít Gašparovič, ) 

 vyhlásenie výsledku volieb: 

počet kandidátov 7 s nasledovným počtom hlasov: 

1. Mgr. Andrej Tábori  29 hlasov 

2. Anton Popluhár   36 hlasov 

3. Matúš Kozmér   28 hlasov 

4. Jana Klimovská   11 hlasov 

5. Katarína Suchopová  32 hlasov 

6. Ingrid Bancziová   19 hlasov  

7. Ekaterina Kupčoková    5 hlasov 

Mgr. Zuzana Morovičová – vedúca OVVS 

- do výboru sa dostali 4 členovia s najvyšším počtom hlasov  

- požiadala zvolených členov o zvolenie predsedu VMČ, jednohlasne bol zvolený 

za predsedu Mgr. Andrej Tábori, ktorý nomináciu prijal 

- prečítala zloženie VMČ v Nebojsi : 



 

1. JUDr. Denisa Očenášová, poslankyňa MsZ 

2. Mgr. Andrej Tábori, predseda 

3.Anton Popluhár, člen 

4. Katarína Suchopová, člen 

5. Matúš Kozmér, člen 

Bod č. 4 – Diskusia 

 V rámci diskusie vystúpili občania Nebojse s nasledovnými pripomienkami, 

požiadavkami, podnetmi, ktoré sú zápisnične podchytené. 

Adriana Miková - občianka 

1. Prečo bolo DC Nebojsa vyňaté z krátkodobého prenájmu? 

Mgr. Adriana Molnáriová – vedúca RSS 

- bolo to na základe stanoviska VMČ Nebojsa 

Zuzana Kozmérová - občianka 

- na mesto bola doručená petícia k uvedenej problematike prenájmu denného centra, 
verí, že sa s ňou mesto zaoberá a vyhovie požiadavke občanov 

Igor Zušťák - občan 

1.  K dopravnej situácii v Nebojsi – prejazd veľkého množstvo kamiónov cez obec. 
Žiada situáciu riešiť, existujú možnosti napr. možnosť osadenia semaforov s 
kamerami a pod., vykonávať kontrolu zo strany polície. 

Mgr. Peter Kolek - primátor  

- mesto sa tým bude zaoberať, zvoláme rokovanie zástupcov mestskej polície a 
štátnej polície. 

Ľudovít Gašparovič - občan 

1. Dali sme požiadavku na doplnenie pasportu zelene v Nebojsi.  Bude sa to riešiť? 

Peter Závodský - viceprimátor  

- mesto sa s tým bude intenzívne zaoberať 

Mgr. Peter Kolek - primátor 

- poďakoval všetkým za účasť a stretnutie ukončil.  

Zapísala: A. Deáková    



 

Zápisnica 

zo stretnutia občanov mestskej časti Hody s poslancami a zástupcami                    

MsÚ Galanta, zo dňa 17.01.2023 

 

Prítomní: v prílohe prezenčnej listiny  

 Stretnutie s občanmi bolo zvolané pozvánkou MsÚ Galanta, ako prvé v tomto 

volebnom období s nasledovným programom: 

PROGRAM: 

5. Privítanie a predstavenie novozvolených poslancov za VO č. 3 

6. Zhodnotenie činnosti OV za predošlé obdobie 

7. Voľba členov a predsedu OV  

8. Diskusia 

Bod č. 1 – Privítanie  

Milan Bičan – predseda VMČ Hody   

- privítal a predstavil zástupcov MsÚ v Galante Mgr. Petra Koleka - primátora, 

Petra Závodského  ako viceprimátora, JUDr. Miriam Šablatúrovú – právničku 

mesta a vedúce oddelení MsÚ Mgr. Zuzanu Morovičovú a Mgr. Adrianu 

Molnáriovú. Ďalej privítal a predstavil novozvolených poslancov MsZ za                     

VO č. 3 menovite PhDr. Martu Vajdovú, JUDr. Denisu Očenášovú a Miroslava 

Štibrániho  

- v úvode prítomných oboznámil, za akým účelom bolo dnešné stretnutie zvolané 

Mgr. Peter Kolek - primátor 

- prihovoril sa občanom a zároveň poďakoval za hlasy získané počas volieb 

a prejavenú dôveru   

Bod č. 2 - Zhodnotenie činnosti OV za predošlé volebné obdobie 

Jaroslava Kováčová - občianka 

- zhodnotila prácu občianskeho výboru za rok 2022, poďakovala členom 

a občanom mestskej časti za veľmi dobrú a aktívnu prácu  

Bod č. 3 - Voľba členov a predsedu OV  

Mgr. Zuzana Morovičová – vedúca OVVS 

- oboznámila občanov o spôsobe voľby členov a predsedu OV 

- prečítala Zásady činnosti výborov mestských častí 

- VMČ Hody predložil návrh kandidátov na zloženie výboru menovite: Jaroslava 

Kováčová, Anton Reisinger, Pavol Štibráni, Helena Kozmérová, Miroslav Eliáš  

 

 



 

 priebeh aktu volieb 

 sčítanie hlasov (komisia v zložení: Peter Závodský,  JUDr. Miriam Šablatúrová, 

Mgr. Adriana Molnáriová, JUDr. Denisa Očenášová)   

 vyhlásenie výsledku volieb: 

počet kandidátov 5 s nasledovným počtom hlasov: 

1. Jaroslava Kováčová  25 hlasov 

2. Pavol Štibráni   23 hlasov 

3. Anton Reisinger    20 hlasov 

4. Helena Kozmérová  19 hlasov  

5. Miroslav Eliáš    19 hlasov 

 

Mgr. Zuzana Morovičová – vedúc OVVS 

- dvaja kandidáti získali rovnaký počet hlasov 19. Pani Helena Kozmérová sa 

vzdala možnosti pracovať v občianskom výbore v prospech ďalšieho kandidáta 

Miroslava Eliáša.  

- požiadala zvolených členov o zvolenie predsedu VMČ, jednohlasne bola 

zvolená za predsedu Jaroslava Kováčová, ktorá nomináciu prijala 

- prečítala zloženie VMČ v Hodoch : 

1.PhD. Marta Vajdová, MBA. – poslankyňa MsZ 

2. Jaroslava Kováčová – predseda VMČ Hody 

3. Pavol Štibráni   - člen 

4. Anton Reisinger    - člen 

5. Miroslav Eliáš    - člen 

 

Bod č. 4 – Diskusia 

 V rámci diskusie vystúpili občania Hodov s nasledovnými pripomienkami, 

požiadavkami, podnetmi, ktoré sú zápisnične podchytené. 

Milan Bičan - občan 

- občania majú výhrady - futbalové ihrisko v Hodoch využívajú kynológovia na 
cvičenie psov, ihrisko má slúžiť pre šport. Treba to riešiť.  

Občan 

1. Kedy bude opravená cesta do Javorniky? 

 



 

Eva Vašáková – pover ved.ORMaSP  

- odpovedala – cesta je v správe TTSK, mesto musí požiadať cestný správny 
orgán o opravu.  

Jaroslava Hammelová - občianka 

1. Poďakovala vedeniu mesta za pomoc pri riešení – úpravy cestovných poriadkov 
MHD – vlakové spojenie Bratislava.   

2. Požiadavka občanov o opravu miestnej komunikácie smerom na ihrisko.  

Peter Závodský - viceprimátor 

- oprava komunikácie do Javorinky – budeme to riešiť cez poslancov TTSK 
Trnava  

- oprava komunikácie v Javorinke – všetko závisí od finančných prostriedkov 
- ďalej informoval o tom v akej finančnej situácii sa momentálne mesto nachádza 

a čo všetko mesto ide robiť, aby sa dostalo do dobrej finančnej kondícii 

pomalými, postupnými krokmi   

- v krátkej dobe zvoláme spoločné rokovanie zástupcov VMČ Nebojsa, Hody, 

Javorinka a prejednáme a zaevidujeme všetky ich požiadavky.  

Občan 

1. Oslovil mesto o pomoc pri riešení napojenia svojej nehnuteľnosti na mestský 
verejný vodovod. So žiadosťou neuspel u ZsVS, a.s. – vysvetlil prečo.  

Mgr. Peter Kolek - primátor 

- 25.01.2023 máme zvolané stretnutie so ZsVS, a.s.. Budeme Vás informovať 
cez Vašich poslancov.  

Helena Kozmérová – občianka  

1. Navrhla zvýšiť cenu nájmu v priestorov Denného centra v Hodoch. 

Mgr. Adriana Molnáriová – vedúca RSS 

- pripravíme jeden materiál, aby boli ujednotené pre všetky denné centrá 
rovnaké podmienky 

Mgr. Peter Kolek - primátor  

- poďakoval všetkým za účasť a občanov pozval na zasadnutie MsZ, ktoré sa 

uskutoční 26.01.2023.  

 

Zapísala: A. Deáková    



 

Zápisnica 

zo stretnutia občanov mestskej časti Javorinka s poslancami a zástupcami                    

MsÚ Galanta, zo dňa 18.01.2023 

 

Prítomní: v prílohe prezenčnej listiny  

 Stretnutie s občanmi bolo zvolané pozvánkou MsÚ Galanta, ako prvé v tomto 

volebnom období s nasledovným programom: 

PROGRAM: 

9. Privítanie a predstavenie novozvolených poslancov za VO č. 3 

10. Zhodnotenie činnosti OV za predošlé obdobie 

11. Voľba členov a predsedu OV  

12. Diskusia 

Bod č. 1 – Privítanie  

Ing. Milan Zeleňák – predseda VMČ Javorinka   

- privítal a predstavil zástupcov MsÚ v Galante Mgr. Petra Koleka - primátora, 

Petra Závodského - viceprimátora, Ing. Jána Poľakovského – prednostu, JUDr. 

Miriam Šablatúrovú – právničku mesta a vedúce oddelení MsÚ Mgr. Zuzanu 

Morovičovú a Mgr. Adrianu Molnáriovú. Ďalej privítal a predstavil 

novozvolených poslancov MsZ za VO č. 3 menovite PhDr. Martu Vajdovú, 

JUDr. Denisu Očenášovú a Miroslava Štibrániho  

- v úvode prítomných oboznámil, za akým účelom bolo dnešné stretnutie zvolané 

Mgr. Peter Kolek 

- prihovoril sa občanom a zároveň poďakoval za hlasy získané počas volieb 

a prejavenú dôveru   

Bod č. 2 - Zhodnotenie činnosti OV za predošlé volebné obdobie 

Ing. Milan Zeleňák – predseda VMČ Javorinka   

- zhodnotil prácu občianskeho výboru za rok 2022, poďakoval členom a občanom 

mestskej časti za veľmi dobrú a aktívnu prácu  

Bod č. 3 - Voľba členov a predsedu OV  

Mgr. Zuzana Morovičová, vedúca OVVS 

 oboznámila občanov o spôsobe voľby členov a predsedu OV 

 prečítala Zásady činnosti výborov mestských častí 

 VMČ Javorinka predložil návrh kandidátov na zloženie výboru menovite: 

Zdenko Jurkemik, Ing. Milan Zeleňák, Mgr. Igor Džodla, Eva Vašáková, Vojtech 

Barabáš 

 vo VMČ Javorinka prejavil záujem pracovať poslanec Mgr. Miroslav Štibráni 



 

 dnes nám bolo oznámené, že Zdenko Jurkemík sa vzdal kandidatúry do VMČ 

Javorinka  

 občania sa dohodli, že výbor mestskej časti jednohlasne schvaľujú tak, ako je 

predložený bez tajného hlasovania 

 požiadala zvolených členov o zvolenie predsedu VMČ, jednohlasne bola 

zvolená za predsedu Eva Vašáková, ktorá nomináciu prijala 

 prečítala zloženie VMČ v Javorinke : 

1. Mgr. Miroslav Štibráni - poslanec MsZ                           

2. Eva Vašáková -  predseda                                        

3. Milan Zeleňák - člen                                                                        

4. Mgr. Igor Džodla, člen                                                                          

5. Vojtech Barabáš, člen 

Bod č. 4 – Diskusia 

 V rámci diskusie vystúpili občania Javorinky s nasledovnými pripomienkami, 

požiadavkami, podnetmi, ktoré sú zápisnične podchytené. 

1. Požiadavka na opravu všetkých aj bočných miestnych komunikácií v obci.  

2. Požiadavka na orez stromov (topole). Treba vyzvať povodie Váhu o orez konárov.  

3. Osadenie dopravnej značky výjazd smerom z Javorinky (upresní p. E. Vašáková). 

4. Budú v obci smetné nádoby ošetrené čipom?  

5. Oslovil mesto o pomoc pri riešení napojenia svojej nehnuteľnosti na mestský 
verejný vodovod. So žiadosťou neuspel u ZsVS, a.s. – vysvetlil prečo.  

6. Oprava lávky cez vodný tok Šárd.  

Mgr. Peter Kolek - primátor 

- k body č. 5 - 25.01.2023 máme zvolané stretnutie so ZsVS, a.s.. Budeme Vás 
informovať cez Vašich poslancov.  

Peter Závodský - viceprimátor 

- ďalej informoval o tom v akej finančnej situácii sa momentálne mesto nachádza 

a čo všetko mesto ide robiť, aby sa dostalo do dobrej finančnej kondícii 

pomalými, postupnými krokmi   

- v krátkej dobe zvoláme spoločné rokovanie zástupcov VMČ Nebojsa, Hody, 

Javorinka a prejednáme a zaevidujeme všetky ich požiadavky.  

 



 

Ing. Ján Poľakovský, prednosta MsÚ  

- k bodu č. 4 – mesto začalo s čipovaním smetných nádob, vysvetlil nový 
systém vývozu odpadu. Našou úlohou je naučiť ľudí separovať odpad.  

- pripravíme jeden materiál, aby boli ujednotené pre všetky denné centrá 
rovnaké podmienky 

- v Javorinke obsentuje činnosť denného centra, odporučila zvoliť si samosprávu 
denného centra a naštartovať činnosť 

Mgr. Peter Kolek - primátor  

- poďakoval všetkým za účasť a občanov pozval na zasadnutie MsZ, ktoré sa 

uskutoční 26.01.2023.  

 

 

Zapísala: A. Deáková    

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


